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Protokoll 2024-03-05 
Plats: Hemma hos ordförande 
 
 

Styrelsemöte,  
Stora Högens samfällighetsförening 
Närvarande: 
Jonas Öster, ordförande 
Fredrik Larsson, kassör 
Sabina Svahn, sekreterare 
Hans Sörensen, ledamot 
Mattias Larsson, ledamot 
Linda-Marie Videjern, styrelsesuppleant 
 
Ej närvarande 
Thomas Crogård, styrelsesuppleant 
 

1. Mötets öppnande 

2. Dagordning godkändes 

3. Genomgång av föregående styrelsemötesprotokoll  

4. Mötesfrågor 

Områdets underhåll 

Snöröjning 

Styrelsen har träffat entreprenör för avtalsuppföljning och påtalat de observationer 
kring brister i snöröjningen som varit under vintern. Parallellt följer styrelsen upp om 
det finns alternativ, om förbättring av snöröjningen skulle utebli.  

Gräsklippning 

Då den entreprenör som anlitats för kantklippa längs infartsvägen till Högenvägen 
sagt upp avtalet behöver ny entreprenör hittas till nästa sommarsäsong.  

Styrelsen har hittills fått in en offert från den entreprenör som anlitas för snöröjning. 
Resonerades om ytterligare andra alternativ, att arbetet utförs av medlemmarna vid 
städdagen.   

Skogsvård 

Genomgång skogsvårdsplan bordläggs till kommande möte.  

5. Ekonomi 
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Uttaxering 

Pågående översyn av samfällighetens uttaxering. Senaste höjningen var för fem år 
sedan. Sedan dess har inflationen ökat och föreningen behöver ta höjd för ökade 
kostnader och planerad asfaltering av raksträckan.  

Beslut om att gå fram med förslag till årsmötet om en höjning av uttaxeringen till 
2 400 skr (exklusive moms). Innebärande en höjning med 500 skr per år. 
 
Vid uttaxering/avgift 2023 för 2024 har fler påminnelser än tidigare behövt skickas 
ut.  
 Arbete i Styrelsen kring åtgärder för att medverka till att föreningsavgiften 

inkommer från medlemmarna i tid.  

Momsplikt 

Momsplikt för samfällighetsföreningar 

Efter dom i högsta förvaltningsdomstolen har Skatteverket beslutat att momsplikten 
för samfällighetsföreningar upphör. Styrelsens arbetet med ny ekonomihantering p g 
a moms upphör till följd av detta beslut. 

6. Årsmöte 
Förberedelser inför årsmöte. Då valberedning saknas åtar sig styrelsen att förhöra sig 
om intresse för de poster som ska tillsättas.  
Styrelsen har tillfrågat ett antal medlemmar om intresse för de poster som ska 
tillsättas vid årsmötet. Ingen tillfrågad har tackat ja till att kandidera. Om inte 
posterna kan tillsättas av medlemmar är alternativet att anlita externt, vilket skulle 
innebära en utökad kostnad för föreningen.  
 

7. Övrigt 
 
 

8. Nästa möte 
 
Den 3 april kl. 19:00  
 

9. Mötet avslutas 

 

Sabina Svahn   Jonas Öster   

Sekreterare   Ordförande 


	Närvarande:

